
Hooggeachte Excellentie,

Als eerste de opmerking dat met het kiezen voor een internetconsultatie vele (oudere/ niet digitale) 
mensen buiten spel gezet worden. Inzake dit dossier is dit een kwalijke zaak, mede gezien de over het 
algemeen hoge leeftijd van onze WBE leden die deze skills niet bezitten. En daarmee gaat waardevolle 
input verloren die zeker bijdraagt aan de consultatie waar u om vraagt. 

Kloppen de gebruikte cijfers, kloppen de rapporten, waarom worden de gegevens niet gebruikt van 
"onze" tellingen, waarom komen die mensen niet zelf in het veld kijken, enz.. 

Vele vragen worden opgeworpen door onze leden die het niet begrijpen. Waarom wordt hen de jacht 
afgepakt van het Haas en het Konijn. Want zij zijn per slot van rekening rentmeester over de velden die 
zij in beheer hebben. 

Zij brengen vele (vrijwillige) uren door in en om hun velden om datgene te doen wat juist is, zoals 
biotoopverbetering, onderhoud van het landschap en toezicht. Dus zorg dragen voor je veld en trachten 
dit zo optimaal te benutten om dit proces het volgende jaar weer te kunnen herhalen. Het zogenaamde 
oogsten uit de natuur.

Doordat er een kloof zit tussen het waarom en beweegredenen tot de wijzigingsregeling, die niet 
begrepen worden vanwege de passie alsook het niet hanteren van “onze” telgegevens, vormt een 
voedingsbodem voor onrust, onwil en een teloor gang aan energie en inzet bij onze jagers. Hiermee 
zoals in de vorige alinea aangehaald gaat met grote zekerheid een aanzienlijk hoeveelheid kennis en 
vrijwillige inzet verloren, als de wijzigingsregeling doorgevoerd gaat worden.

Momenteel worden de telgegevens van de SOVON gebruikt, die en-passant ook het Haas en Konijn, 
meenemen. Ook deze vrijwilligers doen fantastisch werk en wij zien hen als gelijke, omdat ook zij hart 
voor de natuur hebben. Alleen hun visie is die niet van een jager en zo ook zijn de telgegevens niet 
ingericht op waar een jager naar kijkt als hij naar hazen en konijnen kijkt en telt. Dit nog los van het 
systeem dag of nacht tellen, wat ik in deze buiten beschouwing laat, maar die voor de toekomst zeker 
een welkome aanvulling op een betere inschatting van de hoeveelheid exemplaren gaat bieden in ieder 
geval voor het Haas.

Graag nodigen wij u en/of een aantal medewerkers van uw ministerie van harte uit om in onze WBE 
deel te nemen aan een van onze wildtellingen om zelf inzicht te verkrijgen. 

Dus om een besluit te nemen op een gelimiteerde en onvolledige tellingen voor wat betreft haas en 
konijn is ons als Bestuur van WBE Delfland en daarmee al onze leden echt te kort door de bocht. 

Wij verzoeken u daarom dan ook met klem, om uw besluit te herzien dan wel op te schorten, totdat u 
hoor en wederhoor heeft toegepast met alle partijen die al jaren de jacht beoefend hebben en daarbij 
betrokken zijn, hetzij direct dan wel zijdelings, opdat alle beschikbare telgegevens en juiste juridische 
aspecten gebruikt gaan worden om tot een gewogen beslissing te komen. 

Het neven effect van deze aanpak tot herzien of opschorten is dat de huidige vrijwilligers zich 
gewaardeerd blijven voelen en hun tijd blijven inzetten voor de BV Nederland in het breedste begrip. 

Wij wensen u wijsheid toe in het nemen van het besluit en rekenen op u.

Met hoogachtende groet, 

Namens het bestuur en al haar leden van Wild Beheers Eenheid Delfland

JJA van Blijswijk


